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 من مصطمحات التخصص بالمغة الانجميزية الطالب حصيمة زيادة غاية مزدوجة حيث يهدف الى المقرر لهذا
وجهات النظر الرائدة و تجارب بعض الدول المتقدمة  بعض هدف اثرائي ايضاً وذلك بتناولضمن محتوى ذات 

مدعمة بالمغة العربية لزيادة  الانجميزيةة قراءات بالمغحيث سيقوم الطالب ب التدريس وطرق المناهج مجال في
 .المجال في آن واحد حصيمة الطالب المغوية و الاستفادة من تجارب الدول المتقدمة و البحوث الرائدة في

بالمغة الانجميزية؛ وذلك من أجل التعريف  المقروءة كاديميةال نماذج لمتحميل التتضمن وحدات المقرر كما 
 و كيفية الاستفادة من المراجع الاجنبية. بكتابة التقرير العممي ومكوناته 

 

Credits Course Title Course Code 

  

International 

Experiences in 

Curriculum and 

Instruction (In English) 

    Cur 

This course aims to introduce students with some of international perspectives and 

experiences of developed countries through several types of readings in English related to the 

field of curriculum and teaching methods. The focus will be on seminal articles and studies in 

the field not only for terminology development purpose but also for additional enrichment in 

the field. 

 

   Arabic will be utilized also with English in order to help students understand essential 

vocabulary in context; recognize the major components of scientific report, and how they can 

use English references. 
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